
Omdat ik wel had verwacht dat de negatieve reacties “massaal” zouden binnenkomen, heb ik even 
gewacht met het reageren op deze consulatie tot het einde van de deadline. 
Tevens wil ik een onderbouwde reactie formuleren i.p.v. van een hoog emotionele reactie van iemand 
die tegen de jacht, veeteelt of visserij is. 
De meeste mensen leven helaas zover van de natuur dat ze geen benul hebben vanwaar hun voedsel 
vandaan komt en dit verklaard helaas ook de negatieve reacties van de mensen die op deze 
consulatie reageren. 

Het verbaast mij nog steeds dat ik dergelijke negatieve berichten lees over de jacht. Er wordt telkens 
maar weer aangestuurd op het totaal verbieden van de jacht en de termen jacht en plezierjacht 
worden vaak in een adem genoemd. Een plezierjacht is een bootje waar je in kan varen!
De jacht houdt zo veel meer in dan alleen maar schieten.

De mensen die negatief op deze consulatie reageren worden aangestuurd door een klein handje 
personen die bakken met geld ontvangen van zowel sponsoren dan wel uit andere geldstromen. De 
aanhangers worden massaal opgeroepen op negatief te reageren op deze consulatie via facebook, 
twitter en andere sociale media groepen. Hun enige doel is de jacht, veeteelt en visserij in een kwaad 
daglicht zetten, om zo een totaal verbod af te dwingen.

Er is totaal geen realiteit meer met de werkelijkheid en deze personen zweven in hun eigen wereldje 
en hebben geen idee wat er eigenlijk gebeurt met hun voedsel. Ze denken dat de meeste groente 
natuurlijk groeit en vegetarisch product duurzaam wordt geproduceerd. Nogmaals geen realiteit met 
de werkelijke wereld.

Dit wordt helaas ook onze kinderen in Nederland op school niet meer bijgebracht en waardoor ze vaak 
op school al te horen krijgen dat het dus beter is voor het milieu om geen vlees te eten. Waar zijn we 
toch mee bezig!
Dit is vaak in andere lande beter geregeld en komt de jacht positief in de klas aanbod en zie je veel 
meer jeugd die al op jonge leeftijd met hun ouders mee gaan om te jagen dan wel helpen met het 
verbeteren van de natuur.

De meeste jagers zijn al wat ouder en gaan niet massaal reageren op een consulatie die online wordt 
aangeboden. Vaak hebben ze geen computer en weten ze dus niet hoe alles werkt. Gelukkig is er op 
dit moment een omslag gaande en gaat de jeugd zich beter verdiepen in de natuur en daar hoort de 
jacht bij. De inschrijvingen voor de Cursus Jacht & Faunabeheer die dient als een van de vereisten 
voor het ontvangen van een jachtakte nemen elk jaar toe. Vaak wordt hier mild over gedacht maar het 
is een gedegene opleiding die je echt niet zo maar kan afraffelen. Je hebt 4 examens en je moet er 
echt wat voor doen.
Voor het behalen van je theorie heb je 12 lessen en ook een significant aantal zelfstudie uren nodig en 
dit hangt natuurlijk af van je voorkennis. Dan heb je natuurlijk het hagel en het kogel examen maar 
ook een praktijkexamen zodat je laat zien dat je veilig kunt omgaan met een wapen in het veld of in de 
buurt van andere mensen.

Het gehele opleiding ’s traject bedraagt dan ook meer dan 5 maanden. Daarna begint de ambtelijke 
molen te werken en duurt het naargelang je aanvraag 6 weken tot een paar maanden voordat je in 
Nederland na je examen een jachtakte in ontvangst mag nemen.
Denk maar niet dat de meeste jong jagers dan gelijk kunnen jagen. 
Nee, je wordt uitgenodigd voor onderhoud, snoeiwerkzaamheden, plaatsen van eenden korven of wat 
er verder qua belang is voor het verbeteren van het jachtveld en het biotoop. 
Ook het tellen van alle dieren is van groot belang voor een natuurlijke en gezonde populatie in je 
jachtveld jij kent het jachtveld en een van je taken is het op pad gaan om deze tellingen te doen en 
door te geven. 

Klinkt het tussen jou en de rest van de jagers dan wordt je soms uitgenodigd om te helpen met een 
stuk schadebestrijding en dus het wegjagen en/of het schieten van dieren hoort hier bij.
Een belangrijk aspect is de weidelijkheid bij het schieten. Je wilt dus geen dier schieten dat je niet kan 
binnenhalen. Vaak wordt gedacht dat jagers schietgrage gasten zijn die maar op alles lost en vast 
schieten. Maar in de praktijk zit je aan zoveel wetten, regels en afspraken vast dat wij vaker niet dan 
wel op een dier schieten.



Het lijkt erop dat de meeste jagers toch graag hun tegengas willen geven naar de mensen die anders 
denken over de jacht, veeteelt en visserij en zich dus willen binden aan een vereniging die voor de 
jagers opkomt. Dit is ook te zien in het ledenaantal van de KNJG en NOJG en deze neemt gelukkig 
elk jaar gestaag toe.

Ik ben zelf een jong jager wat betekend dat ik net mijn akte heb gehaald. Ik heb hier voor gekozen 
omdat ik altijd een affiniteit met de natuur heb gehad en ik dus graag wat voor de natuur wil doen en 
natuurlijk graag een duurzaam stukje vlees wil eten. Het jagen is niet alleen maar dieren 
doodschieten, maar houdt zo veel meer in. Je moet denken aan biotoopverbeteringen, bescherming 
van gewassen en weidevogelbehoud. De jager zitten nooit stil.
Doordat de jagers regelmatig in hun veld te vinden zijn en dus ook de tellingen doen weten ze redelijk 
nauwkeurig wat voor soorten er rondlopen en/of vliegen en hebben ze een goed idee over de correcte 
aantallen in hun jachtveld. De jacht kan daarom op een verstandige en terughoudende manier 
gebeuren.

Er moet wel een kanttekening gemaakt worden voor de huidige manier van tellen. Deze is niet meer 
van deze tijd en het is echt nodig om dit aan te passen. We zouden allemaal moeten tellen met 
warmtebeeld en/of infrarood. Er is veelmeer duidelijkheid over de aantallen die er werkelijk aanwezig 
zijn in het veld. Dus als je een van deze technieken gebruikt detecteer je veel meer dieren waardoor je 
een betere tellingen kan uitvoeren. Vooral door de coronapandemie zijn veel velden verstoord door 
recreanten met hun loslopende honden. Wat een vertekend beeld kan opleveren tijdens het tellen 
omdat de dieren zich pas later op de dag of in de nacht laten zien.

De stand van de hazen is in de meeste velden alleen maar toegenomen en daarom verbaast het mij 
dat er een sluiting komt voor het haas. Ik vindt persoonlijk dat u het huidige voornemen voor het 
sluiten van de jacht op het haas moet heroverwegen. 

De konijnen populaties hebben voornamelijk te lijden onder VHS en myxomatose, waardoor er erg 
veel uitval is onder de populaties in Nederland. Deze afname heeft dus niks met het jagen te maken 
maar zijn virusziektes die huishouden onder de konijnenpopulaties. Helaas wordt er door anti-jacht 
groepen wat anders beweerd. De meeste jagers die ik heb gesproken proberen een goede 
konijnenstand in hun jachtveld te realiseren en te behouden. De laatste jaren worden er daarom al 
nauwelijks of geen konijnen meer geschoten. Ik denk daarom dat wij als jagers dit zeer goed zelf 
kunnen monitoren en u het huidige voornemen voor het sluiten van de jacht op het konijn moet 
heroverwegen.

De jagers, voorjagers en agrariërs die ik tegenkom in het veld zijn allemaal stuk voor stuk eerlijke 
mensen en zo anders dan in de negatieve reacties die hier worden voorgespiegeld.
Ik hoop dat u een weloverwogen beslissing kan/mag maken die niet gebaseerd is op verouderde 
gegeven dan wel op de emotionele reacties van de anti-jacht lobby’s.
Tevens hoop ik dat er meer geluisterd wordt naar de jagers die ook daadwerkelijk regelmatig in het 
veld aanwezig zijn dan naar de anti-jachtpartijen die maar een belang hebben en dat is de totale stop 
op de jacht, veeteelt en visserij.
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